
A Message from Pastor Paul Chan
Greetings in the name of our Lord Jesus Christ!

We have just finished another year of TG Discipleship, with the English program online, and the Chinses 
program in a hybrid fashion.  Irrespective of their numbers, we have witnessed God’s work of continued 
transformation in the lives of many of our TGers.  God is good, and we have been greatly encouraged to 
continue to press on for another year.

The graduating class of 2024/25 has put together a video of sharing that I am sure, you want to watch or 
share with others.

Please click here the link to watch the video

TG Open-House BBQ
Talking about sharing, instead of Dessert Nights, we have scheduled two TG Open-House BBQ this summer and 
sincerely invite you to attend, at least one of them, to share God’s grace in your life and to bring a friend to learn 
more about TG.

Saturday at 5 PM at Lord’s Grace Church on July 12, 2025

Sunday at 3 PM at Vancouver Chinese Baptist Church on July 20, 2025.

Open House BBQ
開放日燒烤

July 12 5:00PM @ Lords Grace Church

2396 W 8th Ave, Vancouver

Open House BBQ
開放日燒烤

July 20 3:00PM @ VCBC

7474 Culloden St. Vancouver
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TG 2025/26
After much consultation, especially with alumni of recent years, we have decided to continue to offer TG 
Discipleship Program in the current 31-week format, as almost all feel that one of the key and cherished 
aspects of the program lies in the small group fellowship and support and to shorten the program will 
definitely impoverish our relationship building.  It is worth noting that we have already extended our 
Christmas break (12/17/25 – 01/05/26) and our Spring break (3/11-30/26) to enable those who plan to 
take vacations with their families. Please prayerfully consider to invite others to join, or perhaps, repeat 
yourself to rejuvenate your intimacy with the Lord.

In Christ,

Paul
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陳牧師的話
各位主內弟兄姊妹平安！

我們剛剛結束了又一年的TG門徒訓練—包括網上的英語課程和實體/網上混合的中文課

程。雖然英語課程今年人數效少，我們卻同樣見證了神在我們許多弟兄姊妹生命中重大

的改變工作。感謝主，我們因而受到了極大的鼓勵，要繼續努力再前邁進。

2024/25學年的畢業生整理了一段分享視頻，我相信，您會喜歡觀看並欲與他人分享。

請按這裹觀看視頻

TG BBQ 開放日

談到分享，我們在今年夏天安排了兩次TG燒烤開放日，並誠意地邀請您參加至少其中一
次，分享神在您生命中的恩典，並帶朋友認識更多關於我們TG的課程。

2025年7月12日星期六下午5時 	 地點：溫哥華主恩堂。

2025年7月20日星期日下午3時	 地點：溫哥華華人浸信會。

Open House BBQ
開放日燒烤

July 12 5:00PM @ Lords Grace Church

2396 W 8th Ave, Vancouver

Open House BBQ
開放日燒烤

July 20 3:00PM @ VCBC

7474 Culloden St. Vancouver
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TG 2025/26

經過多方磋商，特別是與近年參加的校友，我們決定繼續以目前的31周形式提供TG門徒

訓練課程，因為幾乎所有人都認為這課程的關鍵之一在於小組團契的交通和互勉，縮短

課程的時間肯定會使我們的關係建立變得貧乏。值得注意的是，我們已經延長了聖誕假

期（12/17/25-01/05/26）和春假（3/11-30/26），以便部份組員能要與家人一起度

假。鼓勵您邀請其他兄姊參加、甚或自己重讀、再次更新您和神的關係。

主僕

陳明斌
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